

PRAYERS

One petition for a Private Bill was presented in accordance with Standing Order 67 (1).

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Boulanger, seconded by Mr. Portelance, it was resolved,—That this House expresses its condolences to the family of Mr. Michel Roy, criminologist, Director of the Archambault Institute, assassinated outside his home at Pointe-aux-Trembles, Tuesday last.

Mr. Horner, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—First Semi-Annual Report of the Export Development Corporation on International Economic Boycotts for the period October 21, 1976 to July 31, 1977. (English and French).—Sessional Paper No. 303-1/293.

Mr. Jamieson, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of an "Aide-Memoire", dated February 9, 1978, concerning Soviet intelligence attacks against Canada together with an addendum listing the Soviet Officials asked to leave the country. (English and French).—Sessional Paper No. 303-6/142A.

Mr. Joyal, seconded by Mr. Comtois, by leave of the House, introduced Bill C-417, An Act respecting the Electoral Boundaries Readjustment Act (Sainte-Marie), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Joyal, seconded by Mr. Comtois, by leave of the House, introduced Bill C-418, An Act respecting the Electoral Boundaries Readjustment Act (Hochelaga—Maisonneuve), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Mr. Clark (Rocky Mountain), seconded by Mr. Diefenbaker, moved,—That this House do now adjourn.

And the question being put on the motion, it was negatived on the following division:

(Division—Vote No 23)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander
Alkenbrack
Beatty
Benjamin
Cadieu

Clark
(Rocky Mountain)
Clarke
(Vancouver Quadra)
Crouse

Darling
Diefenbaker
Dinsdale
Dionne
(Kamouraska)

Douglas
(Nanaimo—Cowichan—
The Islands)
Epp
Firth

Forrestall
Fraser
Friesen
Gilbert
Grafftey

PRIÈRE

Une pétition introductive de bill privé est présentée, suivant les dispositions du paragraphe (1) de l'article 67 du Règlement.

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Boulanger, appuyé par M. Portelance, il est résolu,—Que la Chambre exprime ses condoléances à la famille de monsieur Michel Roy, criminologue, directeur de l'Institut Archambault, assassiné devant sa demeure à Pointe-aux-Trembles, mardi soir dernier.

M. Horner, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Premier rapport semestriel de la Société pour l'expansion des exportations sur les Boycottages économiques internationaux, pour la période allant du 21 octobre 1976 jusqu'au 31 juillet 1977. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-1/293).

M. Jamieson, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie d'un aide-mémoire, en date du 9 février 1978, concernant des attaques des services de renseignements soviétiques contre le Canada, y compris une annexe donnant la liste des agents soviétiques expulsés du Canada. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-6/142A).

M. Joyal, appuyé par M. Comtois, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-417, Loi concernant la Loi sur la revision des limites des circonscriptions électorales (Sainte-Marie), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Joyal, appuyé par M. Comtois, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-418, Loi concernant la Loi sur la revision des limites des circonscriptions électorales (Hochelaga—Maisonneuve), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

M. Clark (Rocky Mountain), appuyé par M. Diefenbaker, propose,—Que la Chambre s'ajourne maintenant.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant: